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Onderstaand treft u de beantwoording aan van de schriftelijke vragen die uw fractie gesteld heeft. 
 
Vraag 1: 
Bent u op de hoogte van het feit dat er bij de directie van de universiteit meldingen worden gemaakt 
van seksuele intimidatie en misbruik waarmee niets gedaan wordt? 
 
Antwoord 1: 
Nee, wij kennen geen signalen dat de UM-directie geen gehoor zou geven aan meldingen van 
seksuele intimidatie en misbruik. Sterker nog: dat zou ons verbazen. In 2021 is onderzoek gedaan 
door Amnesty International naar de seksuele intimidatie en grensoverschrijdend gedrag onder 
studenten in Nederland. Naar aanleiding van de uitkomsten van dit onderzoek heeft de UM zelf een 
breder onderzoek laten uitvoeren onder UM-studenten en aansluitend een brede conferentie 
georganiseerd om e.e.a. bespreekbaar te maken onder studenten en zijn door de directie ook 
maatregelen aangekondigd. Een van de uitkomsten was dat m.n. buitenlandse studenten niet weten 
waar ze terecht kunnen voor hulp. Ook als ze voor die hulp buiten de UM terecht kunnen: seksueel 
geweld onder studenten vindt doorgaans plaats in de privésfeer, de verantwoordelijkheid t.a.v. 
opsporing en berechting ligt in zulke situaties bij de daartoe bevoegde instanties. Het is dan aan de 
UM om te verwijzen en zelf psychosociale hulp aan te bieden (en bij dat laatste de studenten in 
contact te brengen met het centrum seksueel geweld voor meer specialistische hulp).  
De UM heeft daarvoor een aantal psychologen en vertrouwenspersonen aangewezen. De UM heeft 
het Amnesty Manifest tegen seksuele intimidatie ondertekend. Zij neemt daarnaast ook actief deel 
aan de werkgroep aanpak seksuele (straat) intimidatie, en werkt ook daarbuiten samen met 
studentenorganisaties als ConsentMatters en WeCare.  
 
Vraag 2: 
Bent u bereid met de directie van de universiteit om tafel te gaan zitten om hen te overtuigen van het 
belang om deze meldingen serieus aan te pakken en een zerotolerance beleid te hanteren om zo 
een veilig klimaat te scheppen? 
 
Antwoord 2: 
Naar aanleiding van de berichtgeving hebben we contact gehad met de UM. Zoals aangegeven in 
antwoord op vraag 1: de UM is actief betrokken bij de brede aanpak van seksuele intimidatie en 
werkt daarin zowel intern als extern nauw samen met studentenorganisaties en derde partijen. Wij 
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zijn ervan overtuigd dat de UM-directie zich bewust is van het belang om meldingen serieus te 
nemen en zien derhalve op dit moment geen aanleiding om een gesprek hierover aan te gaan.  
 
Vraag 3: 
Hebben wij pressiemiddelen ter beschikking om de universiteit te dwingen effectieve acties te 
ondernemen? 
 
Antwoord 3: 
Neen. De UM is een zelfstandige organisatie die haar eigen beleid met betrekking tot de veiligheid 
van haar studenten heeft. In het kader van preventie zoeken we elkaar op en werken wij samen. 
Indien er sprake zou zijn van excessen en strafbare feiten is het een taak van het Openbaar 
Ministerie en de Politie om hiertegen op te treden. Dat is voor zover ons bekend momenteel niet aan 
de orde en we hebben er het volste vertrouwen in dat de directie van de UM in dat geval zelf actie 
onderneemt. 
 
Vraag 4: 
Houdt u ons op de hoogte over de verdere ontwikkelingen? 
 
Antwoord 4: 
In het kader van de gezamenlijke Aanpak Seksuele (straat) Intimidatie Maastricht zal uw raad in het 
eerste kwartaal 2023 geïnformeerd worden over de stand van zaken. Wanneer eerder activiteiten of 
ontwikkelingen te melden zijn, brengen wij u direct op de hoogte. 
 
 
Hoogachtend, 
 
Namens het college van burgemeester en wethouders van Maastricht, 
de Burgemeester, 

 
J.M. Penn-te Strake 
 
 
 


